
Zápis č. 2 ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá 

ze dne 28.3.2014 v budově školy ve Veselé od 19.00 hod. 
 

Přítomni: F. Hanyš, L. Hanyš, V. Vávrová, Š. Formanová, Z. Fučík, J. Jansa, Š. Varečka 

Omluveni: - 

Hosté: viz. příloha - Prezenční listina 

 

 

Program jednání: 

1. Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

2. Vyhotovení digitální mapy v intravilánech katastrů obce 

3. Vrt u školy Veselá 

4. Různé 

 

 

1) Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

Veřejné zasedání ZO zahájil starosta obce František Hanyš, přivítal hosty a členy ZO, prohlásil zasedání za 

usnášeníschopné a seznámil přítomné s projednávaným programem. Zároveň navrhl ověřovatele zápisu. 

ZO schvaluje program jednání a ověřovatele zápisu Š. Formanovou a J. Jansu. 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

2) Vyhotovení digitální mapy v intravilánech katastrů obce 

Starosta obce seznámil přítomné s možností, kterou nabídla společnost GRID a spol., a.s. Tato společnost zde 

v současné době provádí pozemkové úpravy mimo zastavěná území a nabídla nám provedení obnovy i 

v zastavěném území. Firma vypracuje úpravy a pak zadá na Katastrální úřad k zavedení do map v režimu 

obnovy. Navrhla tři možnosti placení: zaplatí si občané, zaplatí půl občané a půl obec nebo zaplatí obec celé. 

Zastupitelé se domluvili, že tuto úpravu uhradí celou. Celková cena bude ve výši 361.800,- Kč (154.100,- Kč – 

Veselá, 147.400,- Kč – Kotelsko a 60.300,- Kč – Žďár) 

pí. Franková – je to dobrá věc, i ohledně územního plánu. Když by to nebylo, došlo by k nesrovnalostem. Je to 

firma vybraná nebo jaká? 

p. starosta – je to firma, která dělá i extravilány, proto nám navrhla udělat i zastavěná území. 

p. Cerman – nechal by udělat poptávkové řízení. 

Pí. Franková – podívat se na internetu na velikost katastru a pak poptat firmy. 

ZO schvaluje uzavřít trojstrannou smlouvu mezi Obcí Veselá, Gridem a spol., a.s. a Katastrálním úřadem 

Semily. 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

3) Vrt u školy Veselá 
Na jednání ZO dne 30.8.2013 bylo usnesením č. ZO 28/2013 schváleno prohloubení studny u školy ve Veselé. Po 

dalším jednání s RNDr. Soukupem navrhujeme schválit vyhloubení nové studny vrtané, z důvodu možného 

budoucího znečištění vody. 

ZO ruší usnesení č. ZO 28/2013 ze dne 30.8.2013 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

ZO schvaluje návrh smlouvy o dílo na vyhloubení vrtané studny s firmou HYDROGEOLOGIE, Liberec. 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

4) Různé 

- vybudování sociálního bytu 

Paní Kottková navrhla v jejím bytě udělat z jedné velké místnosti, kterou moc nevyužívá, sociální byt. 

Z důvodu vyhloubení studny zastupitelstvo tuto žádost zamítlo. 

ZO schvaluje zamítnutí žádosti pí. Kottkové o vybudování sociálního bytu. 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  

 

 



- zrcadlo na Nohavici 

Občané Nohavice požádali obecní úřad o umístnění zrcadla u Karbanů. Při vyjíždění na hlavní silnici není 

vidět. 

ZO schvaluje zakoupení zrcadla na Nohavici 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  

 

- zvýšení odměny pí. Šafaříkové 

Starosta navrhl zastupitelům zvýšení odměny účetní pí. Šafaříkové o 1.000,- Kč hrubého od 1.4.2014. 

ZO schvaluje zvýšení odměny pí. Šafaříkové o 1.000,- Kč hrubého od 1.4.2014 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  

 

- rotační siréna 

Letos je poslední rok možnost žádat o dotaci na rotační sirénu, která je součástí poplachového systému pro JPO. 

ZO schvaluje požádat Liberecký kraj o dotaci na rotační sirénu. 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  

 

- velkoobjemový kontejner 

Velkoobjemový kontejner bude umístěn ve Veselé na návsi od 3.4. – 10.4.2014, v Kotelsku na návsi od 10.4. – 

17.4.2014. 

Zároveň žádáme občany, aby nedávali železo do kontejnerů, ale vedle kontejnerů. Hasiči si ho pak odvezou. 

pí. Zajícová – nemohl by tam někdo u toho být, aby tam lidé nedávali věci, které tam nepatří. 

p. starosta – to by tam musel někdo být pořád, protože když pak odejde, tak tam lidé dají věci, které tam 

nepatří. 

 

- pozvánka na Mikroregion Tábor 

Ve čtvrtek 3.4.2014 proběhne v Žernově od 15,00 hodin veřejné zasedání Mikroregionu Tábor. 

 

Diskuse: 

p. Cerman – je potřeba akutně řešit most v Kotelsku, nebo se propadne. Stav se zhoršuje, je potřeba to odhrabat, 

pozvat statika, nechat prohlédnout a opravit. Teď alespoň snížit tonáž. 

p. starosta – nepropadne se, podobný stav byl i na silnici. Necháme to prohlédnout. 

 

pí. Franková – je v zastupitelstvu nějaký myslivec? V Kotelsku jsou přemnožené lišky. Už tu řádí asi 5 let a 

škody, které způsobily, jsou vysoké: 

p. Cerman – Obce mají své honitby a nemůže se lovit mimo. 

p. Varečka –  1. Není pravda, že jednotlivé obce mají své honitby 

 2. Majitel loveckého lístku nemůže lovit kdekoli, ale jen tam, kde má povolenku k lovu. 

 3. Obraťte se na představitele mysliveckých sdružení MS Tatobity nebo MS Veselka  

     Rovensko p. Tr. 

 4. Toto není starost obce. 

 

Zápis vyhotoven: 4.4.2014 

 

ověřovatelé zápisu: 

 

 

  .....................................................   ........................................................  

 Šárka Formanová Jiří Jansa 

 

 

  .....................................................   ........................................................  

 Vladimíra Vávrová  František Hanyš 

 místostarostka obce  starosta obce 

 

vyvěšeno: 4.4.2014 

sejmuto: 20.4.2014 


